
Звіт депутата 
Черкаської міської 

ради 
«ВО «Черкащани»
Кривошеєва Ігоря 

Анатолійовича



Відвідування робочих комісій та сесій 
Черкаської міської ради



Сприяння залученню коштів з бюджету розвитку для покращення якості 
освіти у гімназії №9 та проведення заходів



Співпраця з КСН «Припортовий» 
(прийом громадян, проведення заходів, вирішення 

нагальних питань)



За моєї ініціативи та  пропозицією ВО Черкащани, виконуються роботи з 
капітального ремонту(вирівнюючий шар) вул. Нарбутівська на відрізку

від вул. Ю. Іллєнка до вул. Різдв'яна



За проханнями жителів допоміг організувати техніку для розчищенням
протоки, яка з'єднує затоку із Дніпром (для безпечного та комфортного 

відпочинку мешканців міста)



Підсумок 

- Беру участь в засіданнях сесій міської ради , постійних

комісіях(для покращення якості життя мешканців)

- систематично беру участь у засідання фракцій

- подання звернень та депутатських запитів (для вирішення

соціально-важливих життєвих питань) -

- виступи з трибуни (вимоги) -

- подання пропозицій з питань соціально – економічного

розвитку (для нашого мікрорайону та міста загалом)

- Організація, участь, сприяння у конференціях, круглих

столах і наданя інтерв’ю



Подяка

• Хочу подякувати Головам ОСББ , КСН, 

старшим будинків, а також всім мешканцям 

мікрорайону, які беруть активну участь у

житті нашого району , за проведену роботу 

та плідну співпрацю. Бажаю здоров”я, 

Божої благодаті, мирного неба над головою!

• Дякую за довіру!


